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İzmİr Büyükşehİr BeledİyeSİ’nİn yayın organıdır. Sayı: 09

Türkiye’ye yön verecek
yüZ yıl önce İzmir’de
düzenlenen ve Türkiye
Cumhuriyeti’nin ekonomik
temellerinin atıldığı İktisat
Kongresi, ikinci yüzyılda da
ülkenin iktisat politikalarına ışık
tutmaya hazırlanıyor. İkinci
Yüzyılın İktisat Kongresi,
“Geleceğin Türkiye’sini inşa
ediyoruz” sloganıyla Şubat
2023’te toplanacak. 

üç aşamalı etkinlik takvimi
İZMİR Büyükşehir Belediye
Başkanı Tunç Soyer, “İktisat
Kongresi, bu kez yeni yüzyılın
ekonomi politikalarının
tartışıldığı ve iktisadi
geleceğimizi aydınlatan bir
buluşma olacak” dedi. Kongre
etkinlikleri üç aşamadan
oluşacak; 1 Ağustos’ta 
başlayıp 1 Mayıs 2023’e kadar
devam edecek. nSayfa 5’te

KOKU sorununun
tamamen ortadan
kaldırılması için Çiğli
Atıksu Arıtma Tesisi’nde
revizyon çalışmaları
başladı, arıtma çamurunun
tesis sahasında
depolanmasına son verildi.
Mevcut çamur sahasının
rehabilitasyonu için proje
hazırlanıyor. nSayfa 4’te

İzmir İktisat Kongresi’nin 100’üncü yıldönümü için kollar sıvandı. İkinci Yüzyılın İktisat Kongresi Şubat
2023’te düzenlenecek; Türkiye’nin yeni yüzyılının ekonomi politikaları yine İzmir’de belirlenecek

İZSU Genel Müdürlüğü, soruna neden olan etkenlerin tamamen
ortadan kaldırılması için kapsamlı bir stratejiyi hayata geçirdi

Kokuya karşı
tarihi seferberlik

İZMİRLİLERİN doğayla bütünleşebileceği “yaşayan
parklar” oluşturan İzmir Büyükşehir Belediyesi,

Güzelbahçe Yelki’de Olivelo’yu hayata geçirdi. n 6’da

OKSİJEN DEPOSU 
Olivelo sizi bekliyor

Gündoğdu Meydanı’nda 
düzenlenecek kutlamalar
coşkuya coşku katacak
BU yıl 9 Eylül’de İzmir’in 
düşman işgalinden
kurtuluşunun 100’üncü
yıldönümünü kutlayacağız.
Büyükşehir Belediyesi, Türkiye
tarihinin en görkemlisi 
olacak ve unutulmayacak bir
kutlama hazırlıyor. n Sayfa 5’te

SAhİllerde
İnternet
ücretSİz...
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SAhİllerde
İnternet
ücretSİz...
İZMİR Büyükşehir
Belediyesi,
Karşıyaka’dan
İnciraltı’na 22,5
kilometrelik sahil
boyunca ücretsiz
internet hizmeti
başlattı. n Sayfa 3’te

Atalık buğday
yüz güldürdü
Atalık buğday
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Atalık buğday
yüz güldürdü
GENETİĞİ değiştirilmemiş Atalık
Karakılçık Buğdayı, sandıktan
tarlaya, oradan da sofralara geldi.
halk Ekmek’in ürettiği sağlıklı
ekmeklerin satışı yedi ayda 15 bini
aştı. hem üreticinin hem de
tüketicinin yüzü güldü. nSayfa 6’da

İzmir, Terra Madre 
ile dünyaya açılacak
DüNyANIN en büyük
‘sağlıklı gıda’
fuarlarından biri olan
Terra Madre, ilk kez
İtalya dışına çıkacak ve
2-11 Eylül tarihleri
arasında İzmir’de
düzenlenecek. Onlarca
ülkeden yerel üreticiler
ile tüketiciler bir araya
gelecek. Sağlıklı gıdaya
erişim ve doğayla
uyumlu tarım
konusunda çok sayıda
panel ve çalıştay da
yapılacak. nSayfa 6’da

Yüzümüz Batı’ya da 
dönük, Doğu’ya da
TUNÇ Soyer başkanlığındaki İzmir Büyükşehir
Belediyesi, dünyanın dört bir yanıyla ekonomik,
sosyal ve kültürel ilişkiler kuruyor. Brüksel’de
Avrupa Parlamentosu’nda konuşan Başkan
Soyer, İzmir’de Bremen heyetini ağırladı; Çin’deki
turizm forumuna da online katıldı. nSayfa 7’de

Çiğli Tramvayı’nda
çalışmalar tam gaz
İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nin inşa
ettiği Mavişehir-Çiğli Tramvay
Hattı’nda, çalışmaların yüzde 76’sı
tamamlandı. Şantiyeyi ziyaret eden
Tunç Soyer, “Ekonomik krize rağmen
hedeften şaşmadık” dedi. n3’te

Buca MetrOsu 
kaldığı yerden
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kaldığı yerden
Buca MetrOsu 
kaldığı yerden
KENT tarihinin en büyük ulaşım
projelerinden Buca Metrosu’nun
yapımının önünde hukuki engel
kalmadı. Danıştay’ın aldığı karar
doğrultusunda, yapım işi kaldığı
yerden devam edecek. nSayfa 3’te

eğlencenin yeni
adresi Oasis
aquapark 

eğlencenin yeni
adresi Oasis
aquapark 

eğlencenin yeni
adresi Oasis
aquapark 

eğlencenin yeni
adresi Oasis
aquapark 

eğlencenin yeni
adresi Oasis
aquapark 

BüyüKŞEhİR’e bağlı İZENERJİ,
Çeşme Belediyesi ve İzmirli
yatırımcıların ortaklığıyla Çeşme
Alaçatı’da kurulan Oasis
Aquapark, eğlenceli serinliğin yeni
adresi oldu. nSayfa 8’de

Büyükşehİr 
faBrİka kurdu
Büyükşehİr 
faBrİka kurdu
Büyükşehİr 
faBrİka kurdu
Büyükşehİr 
faBrİka kurdu
Büyükşehİr 
faBrİka kurdu
İZMİR Büyükşehir Belediyesi,
İZBETON bünyesinde Kent
Mobilyaları Fabrikası kurdu.
İzmirlilerin konforunu artıracak kent
mobilyaları burada üretilecek. n3’te

Sanata engel yok!
GÖRME ve işitme engelli
bireylere yönelik İzmir
Dokunulabilir Engelsiz Sanatlar
Müzesi, Örnekköy Farkındalık
Merkezi’nde açıldı. nSayfa 2’de

Büyük Önder Mustafa Kemal Atatürk, “Askeri zaferler ne kadar büyük olurlarsa
olsunlar ekonomik zaferlerle taçlandırılmamışlarsa devamlı olamaz”
sözlerini, 17 Şubat 1923’te düzenlenen İzmir İktisat Kongresi’nde söylemişti.
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Tunç
Soyer



Temmuz 20222

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç
Soyer tarafından ilk kez Seferihisar’da hayata
geçirilen Masal Evi projesi, kent genelinde
yaygınlaştırılıyor. Çocukların sosyal
gelişimlerini sağlarken annelere mesleki beceri
kazandırarak iş gücüne katılımlarını
desteklemek için başlatılan proje kapsamında,
Ağustos 2019’dan bu yana; Toros, Kadifekale,
Bayraklı, Örnekköy, Gümüşpala, Tire, 
Aliağa, Kınık, Mersinli, Limontepe, Buca,
Kemalpaşa ve Yenişehir’de hizmete alınan
masal evlerine, Folkart tarafından İnönü
Mahallesi’nde yapılan Bornova Masal Evi de
eklendi. Mutfak atölyesi ve pastacılık kursu
bulunan Bornova Masal Evi, Başkan Tunç
Soyer’in de katıldığı törenle hizmete girdi. 

Şehrin refahını büyütmek ve bu refahın adil
dağılımını sağlamak zorunda olduklarını
vurgulayan Başkan Soyer, “Masal evlerimizde
yüzlerce çocuğa ve annelerine ücretsiz hizmet
sunuyoruz. Çocuklar eğitim görüyor, sosyal
olarak gelişiyor. Annelere ise mesleki beceriler

kazandırıyoruz. İhtiyaç duyan, talep eden
annelere psikolojik danışmanlık desteği ve
ebeveynlikte ustalaşma eğitimleri de veriyoruz.
Bir kısmı ise okuma yazma eğitimi alıyor” dedi. 

Başkan’dan İzmirlilere çağrı
Desteği için Folkart’a teşekkür eden Başkan

Soyer, sözlerini şöyle tamamladı:

“Çocuklarımıza iyi bir gelecek borçluyuz.
Masal evleri, bu mücadelemizin en önemli
araçlarından biri. Daha fazlası için İzmirlilere,
İzmir’in iş insanlarına da görev düşüyor. Gelin,
masal evlerini İzmir’in her köşesine taşıyalım.
Ülkemizde derinleşen eşitsizliğe ve yoksulluğa
karşı kadınlara meslek kazandıralım ve
çocuklarımızın yüzünü güldürelim.”

Bornova’ya da 

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin,
kentteki tarihi yapıların korunması,
onarılması, kentsel ve yerel 
bilincin oluşturulması amacıyla
düzenlediği Tarihe Saygı Yerel
Koruma Ödülleri, pandemi nedeniyle
verilen iki yıllık aranın ardından
yeniden sahiplerini bulacak. 

Tarihi mirasa sahip çıkan,
koruyarak yaşatan ve bu alanda
katkısı, emeği bulunan İzmir ile ilgili
tüm çalışmalara açık yarışma için
“Tarihi Yapıda Yaşam”, “Tarihi Mekânda Geleneksel Zanaatların
Yaşatılması", “Basit Onarım”, “Özgün İşlevin Değiştirildiği Esaslı

Onarım”, “Özgün İşlevin Korunduğu
Esaslı Onarım”, “Emek”, “Katkı”
ve “Tarihi ve Kültürel Miras Konulu
Okul Projeleri Teşvik” kategorilerinde
başvurular kabul edilecek. Bu yıl
18’incisi düzenlenecek yarışmaya, 
19 Ağustos Cuma günü mesai
bitimine kadar katılmak mümkün.
Şartname ve başvuru formları,
www.tarihesaygi.com/basvuru
2022 sitesinden edinilebilir. 
Seçici Kurul Toplantısı ve inceleme

gezisi, 5-16 Eylül 2022 tarihleri arasında düzenlenecek. Sonuçlar 
19 Eylül Pazartesi günü yarışmanın internet sitesinden duyurulacak. 

Tarihi koruyan projeler
yarışmaya bekleniyor

Biletler yerini buldu, salonlar genç doldu
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin, gençlerin kültür sanata erişimini
kolaylaştırmak için hayata geçirdiği “Biletin İzmir Art’ta” projesi,

ekonomik krizden etkilenen gençlere moral oldu. Projeye başvuran 12-
30 yaş arasındaki gençler, 35 bin bilet almaya hak kazandı. Yedi bin

genç, yıl boyunca kullanabileceği 5’er bilete sahip oldu. Gençler,
www.izmir.art ve İzmir Art mobil uygulaması üzerinden kayıtlarını
yaparak konser, sinema ve tiyatro etkinliklerine ücretsiz katılmaya

başladı. Başkan Soyer gençlerin kültür sanat faaliyetlerine katılmasının
önemini vurgulayarak, “Gençlerin sosyalleşmeye ve ruhlarını

doyurmaya ihtiyaçları var. En son ne zaman bir konsere, festivale,
tiyatroya gittiğini hatırlamayan o kadar çok gencimiz var ki!”  dedi.

İzmir Büyükşehir Belediyesi Genç İzmir
birimi çatısı altında kurulan “Genç İzmir
Tiyatro Topluluğu” ilk oyununu, İzmir Sanat
Merkezi’nde sahneledi. Müjdat Gezen’in
yazdığı, Vedat Murat Güzel’in yönettiği
Artiz Mektebi adlı oyunda 30 genç sahne
aldı. Genç İzmir Tiyatro Topluluğu, Tarihi
Havagazı Fabrikası Gençlik Yerleşkesi’nde

faaliyet gösteriyor. 15-30 yaş arası gençlerin yararlandığı Genç İzmir
platformuna www.gencizmir.com adresinden üye olunup, kurs,
atölye çalışmaları ve sosyal aktivitelerden ücretsiz yararlanılabiliyor. 

En iyi film ödülü
Sen Ben Lenin’e

2’nci İzmir Uluslararası Film ve Müzik Festivali, İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin ev sahipliğinde; Kültür ve Turizm Bakanlığı Sinema

Genel Müdürlüğü’nün desteği ve Kültürlerarası Sanat Derneği
işbirliği ile düzenlendi. En İyi Film ödülüne “Sen Ben Lenin” layık

görüldü. En iyi yönetmene verilen Jüri Özel Ödülü’nü Tayfun
Pirselimoğlu alırken, En İyi Kadın Oyuncu Gülçin Kültür oldu.
En İyi Erkek Oyuncu ödülünü ise Halil Babür ve Murat Kılıç 
paylaştı. Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi’nde yapılan 

ve ünlü oyuncu Şenay Gürler’in sunduğu törende açılış
konuşmasını yapan İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç

Soyer, “İzmir, sinemanın merkezlerinden biri olacak. Çok 
yakında hem platosuyla hem sinema ofisiyle sinema sektörünün

merkezine oturacak. Çalışmalarımız sürüyor” dedi. 

Yerel yönetimler
arasında pek çok ‘ilk’e
imza atan İzmir
Büyükşehir Belediyesi,
işitme engelli kadınlar
için Kadın Sağlığı Eğitim
Programı düzenledi.
Mart ayında başlayan ve
13 hafta süren programa
47 işitme engelli kadın

katıldı. Eğitimleri; Türk İşaret Dili çevirmenleri Melek
Uslular ve Özlem Polat ile Kadın Sağlığı Eğitmeni 
Neşe Arslantaş verdi. Katılımcılar sertifikalarını, 
Sosyal Projeler Dairesi Başkanı Anıl Kaçar’dan aldı. 

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin,
25’incisini
düzenlediği Atık Pil
Toplama
Kampanyası’nda
dereceye girenler
ödüllerini aldı. Ödül
töreni, Başkan
Vekili Mustafa
Özuslu’nun
katılımıyla Tarihi Havagazı Kültür Merkezi’nde düzenlendi.
Taşınabilir Pil Üreticileri ve İthalatçıları Derneği ve ilçe belediyeleri
işbirliği ile hayata geçirilen kampanya kapsamında bir yılda 42
ton, kampanyanın başından bu yana ise 477 ton atık pil toplandı. 

42 ton pil topladılar
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Üniversite öğrencileri için ücretsiz çamaşırhane
hizmeti Bornova’da başladı. Ege Üniversitesi
Kampüsü’nün karşısında açılan çamaşırhaneye ilgi
yoğun oldu. Çiğli ve Buca’da da ücretsiz
çamaşırhaneler
hizmete girecek.
Beyaz eşyası
olmayan
öğrencilerin
randevu sistemiyle
haftada bir kez
yararlanacağı
çamaşırhanelerle
yıl içinde 
40 bin öğrenciye hizmet verilmesi hedefleniyor.
Hizmetten yararlanmak isteyen öğrenciler, Biz İzmir
uygulaması üzerinden randevu oluşturuyor. Öğrenci
belgelerini yüklemeleri ve kayıt olmaları yeterli oluyor. 

Ev taşıyan gence
en büyük kolaylık
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Sanata engel yok!Sanata engel yok!Sanata engel yok!Sanata engel yok!Sanata engel yok!
Engelli bireylerin sanatla kolayca

buluşması yolunda önemli bir adım
atan İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Örnekköy Farkındalık Merkezi’nde
“İzmir Dokunulabilir Engelsiz
Modern Sanatlar Müzesi’ni (İZDEM)”
kurdu. Bu müze, Türkiye’de, bir

belediye tarafından düzenlenmiş ilk
ve tek modern sanatlar müzesi oldu.

İzmir Büyükşehir Belediyesi
Engelli Hizmetleri Şube Müdürü
Nilay Seçkin Öner, müzedeki
tabloların, izdem.org internet
adresinde de sesli betimleme ve
işaret diliyle erişebilir durumda
olduğunu söyledi; “Bu müze, sadece
engellilere değil, toplumun tüm
kesimlerine hitap ediyor” dedi. 

Müzede neler var?
İZDEM’de görme ve işitme

engelliler için modern sanatlar
dönemine ait ünlü ressamların
eserlerinin replikaları sergileniyor.
İdol Sanat Evi sanatçıları 
tarafından çalışılan 44 seramik
kabartma tablo ile dünyaca ünlü pek
çok sanatçının eseri, dokunulabilir

ve sesli betimlemeli olarak yer alıyor.
Ayrıca İzmir Büyükşehir Belediyesi
Meslek Fabrikası Şube Müdürlüğü
FikrimİZ Birimi tarafından üç 
boyutlu yazıcı teknolojisiyle
hazırlanan on iki adet mimari model
de merkezde sergileniyor. 

Ücretsiz çamaşırhane
Bornova’da hizmette

Üniversite öğrencileri için ücretsiz çamaşırhane hizmeti 
Bornova’da başladı. Ege Üniversitesi Kampüsü’nün karşısında

açılan çamaşırhaneye ilgi yoğun oldu. Çiğli ve Buca’da da ücretsiz
çamaşırhaneler hizmete girecek. Beyaz eşyası olmayan öğrencilerin
randevu sistemiyle haftada bir kez yararlanacağı çamaşırhanelerle

yıl içinde 40 bin öğrenciye hizmet verilmesi hedefleniyor. 
Hizmetten yararlanmak isteyen öğrenciler, Biz İzmir uygulaması

üzerinden randevu oluşturuyor. 

Masal Evİ
Bornova’ya da 

Masal Evİ
Bornova’ya da 

Masal Evİ
Bornova’ya da 

Masal Evİ
Bornova’ya da 

Masal Evİ
Çocukların sosyal gelişimlerini sağlayan, annelere ise mesleki beceriler kazandıran Masal
Evleri’nin sayısı artıyor. Kentin 14’üncü Masal Evi, Bornova İnönü Mahallesi’nde açıldı

İlk oyunları sahnede
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
raylı sistem çalışmaları sürüyor. Yüzde
76’sı tamamlanan Çiğli Tramvayı
hattında incelemelerde bulunan Başkan
Tunç Soyer, projede çalışan işçilerin
Kurban Bayramı’nı da kutladı. 

Başkan Tunç Soyer önce 
Çiğli ile Karşıyaka’yı bağlayacak
tramvay köprüsünü inceledi; Genel
Sekreter Yardımcısı Ozan Yılmaz ve
Raylı Sistem Dairesi Başkanı 
Mehmet Ergenekon’dan bilgi aldı.
Buradan Semra Aksu Caddesi’ndeki
tramvay hattı şantiyesine geçen 
Soyer, “Çiğli Tramvayı inşaatı,
vaktinde giden, ekonomik krize,
fiyatların yükselmesine rağmen
hedefinden şaşmadan ilerleyen 
çok kıymetli bir proje” dedi.

Deneme seferleri Ocak’ta
Yeni hatta en geç Ocak 2023’te

deneme seferlerini başlatacaklarını 
ve yeni yılın ilk çeyreğinde hattı 
hizmete almayı hedeflediklerini
belirten Başkan Soyer, şöyle 
devam etti: “Tramvay, Çiğli 
bölgesinde çok büyük rahatlama

sağlayacak. Karşıyaka Tramvay
Hattı’nı Çiğli’ye uzatmış olacağız.
Daha fazlasını da yapacağız. 
İzmir daha fazla raylı sisteme
kavuşacak. Şehrimizi demir ağlarla
örmeye devam edeceğiz.” 

İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Raylı Sistem Dairesi Başkanı 
Mehmet Ergenekon, “Çiğli Tramvayı
çalışmaları hızlı bir şekilde
ilerliyor. Hastane bölgesi, Katip 
Çelebi Üniversitesi, Atatürk 

Organize Sanayi ve Ata Sanayi
bölgesine hizmet verecek. Bölgede ring
yapan bu hat, karayolu trafiğini de çok
rahatlatacak. Karşıyaka Tramvayı ile
çalıştığında günlük 100 bine varan
yolcu öngörümüz var” diye konuştu.

Çiğli Tramvayı’nda
işin dörtte biri bitti
Çiğli Tramvayı’nda
işin dörtte biri bitti
Çiğli Tramvayı’nda
işin dörtte biri bitti
Çiğli Tramvayı’nda
işin dörtte biri bitti
Çiğli Tramvayı’nda
işin dörtte biri bitti
Mavişehir-Çiğli Tramvay Hattı’nda çalışmaların yüzde 76’sı tamamlandı. Kurban Bayramı öncesi şantiyeyi
ziyaret eden ve işçilerle bayramlaşan Başkan Soyer, “Ekonomik krize rağmen hedeften şaşmadık” dedi

İzmir’in başkanları
ortak akılla çalışıyor
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Tunç Soyer, ilçe belediye başkanlarıyla
“Ortak Akıl Buluşması” düzenledi.
Başkanların üç yıllık hizmet dönemlerinin
değerlendirildiği ve gelecek iki yılla dair
yol haritasının belirlendiği toplantıda
Başkan Soyer, “İzmir farklılığını her
fırsatta gösteriyor. Birçok yerde 
ne bu yatırımlar, ne de bu iletişim ve
dostluk var. Birbirimize değer 
veriyoruz” dedi.  Soyer, Türkiye’nin 
zorlu ekonomik kriz ortamına karşı,
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
Uluslararası Kredi Derecelendirme
Kuruluşu Fitch Ratings’deki kredi
notunun AAA seviyesinde olduğunu
ifade ederek güçlü bir şekilde yatırımlara
devam edeceklerini söyledi.  İlçe
belediye başkanları da  çalışmalarını
anlattı. Başkanların talepleriyle ilgili
çözüm önerileri oluşturuldu.

Buca Metrosu kaldığı
yerden devam edecek
Buca Metrosu kaldığı
yerden devam edecek
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Buca Metrosu kaldığı
yerden devam edecek

İzmir Büyükşehir Belediyesi, kent tarihinin
en büyük ulaşım projelerinden Buca
Metrosu’nun yapımının önünde 
hukuki engel kalmadığını duyurdu. 

Belediyeden yapılan açıklamada, ihaleye
yapılan itiraz üzerine Danıştay’a taşınan
davada karar verildiği, Nurol-Yapı 
Merkezi Ortak Girişimi’nin teklifinin 
doğrudan geçerli kabul edilmesi talebinin

uygun görülmediği belirtildi. Açıklamada 
şu ifadelere yer verildi: 

İzmir’in en büyük projesi
“İzmir Büyükşehir Belediyesi olarak

kentimizin raylı sistem ağını genişletmek,
konforlu, çevre dostu ve hızlı bir ulaşım
altyapısı tesis etmek amacıyla, inşası için yola
çıktığımız Buca Metrosu’nun önünde

hukuki bir engel kalmadığını kamuoyuna
büyük bir mutlulukla duyururuz. Danıştay
13’üncü Daire’nin aldığı karar doğrultusunda,
Buca Metrosu’nun yapım işi kaldığı
yerden devam edecek, İzmir tarihinin en
büyük projesi planlandığı şekilde öngörülen
takvime uygun olarak yapılacaktır.” 
Buca’yı Üçyol’a bağlayacak hattın temeli, 
14 Şubat’ta görkemli bir törenle atılmıştı. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi
iştiraki İZBETON’un merkez
şantiyesinde Kent Mobilyaları
Fabrikası kuruldu. İzmirlilerin
konforunu artıracak 
mobilyalar tasarlayıp üretecek
fabrikayı, Büyükşehir Belediye
Başkanı Tunç Soyer açtı. 

Ekonomik krize ve enflasyona
rağmen akılcı yönetimle dev adımlar
attıklarını söyleyen Başkan Tunç
Soyer, “Şehir mobilyaları, kentin

makyajını, süsünü içeriyor.
Üretimlerin belediye şirketi çatısı
altında yapılması, maliyetleri
düşürecek ve kalite standartlarının
uygulanmasını kolaylaştıracak.
İZBETON üç yıldır sadece sathi
kaplama, asfalt, yol gibi işlerin
dışında birçok alanda faaliyet
göstermeye başladı. Özellikle
kentsel dönüşümde dev adımlar
atmamızı sağladı. Kısacası
Büyükşehir Belediyesi’nin en büyük

yatırım kuruluşu oldu” diye konuştu.
İZBETON Kent Mobilyaları

Fabrikası’nda ahşap ve betondan
banklar, saksılar, çöp kutuları,
kamelyalar, piknik masaları, sanatsal
tasarımlar ve heykeller, oyun alanları
gibi birçok kent mobilyası
üretilecek. Üretilen mobilyalar
İzmir’in parklarında, bahçelerinde
ve yaşam alanlarında kullanılacak.
Yeni fabrika sayesinde istihdam
imkânı da sağlanmış olacak.

30 yıllık soruna
neşter vuruldu
İzmir Büyükşehir Belediyesi, yaklaşık 30
yıldır kent gündeminde olan Gürçeşme
Caddesi’nin genişletilmesi projesinin
yüzde 60’ını tamamladı. Hem Konak’a
bağlı Gürçeşme ve çevresindeki
semtlerin hem de Buca kent merkeziyle
bağlantısını sağlayan en önemli
arterlerden Gürçeşme Caddesi’nin
genişliği 10 metreden 20 metreye
çıkarılıyor. Ayrıca bölgedeki istinat duvarı
ve merdivenler de yenileniyor. Buca’ya
araç giriş çıkışını da önemli ölçüde
rahatlatacak çalışmalar kapsamında 
Fen İşleri Dairesi Başkanlığı ve
İZBETON ekipleri 800 metre
uzunluğunda taş duvar, beş merdiven,
1300 metrekare karo taş ve bordür
imalatını tamamladı. Toplam 4 bin 400
metrekare çift taraflı kaldırım ve
aydınlatma imalatı ise sürüyor.
Düzenleme çalışmaları tamamlandıktan
sonra caddeye asfalt serilecek. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Gürçeşme
Caddesi’nin genişletilmesi projesi
kapsamında 215 adet taşınmaz için 16
milyon 845 bin TL’lik kamulaştırma yaptı.

Kent mobilyalarını İZBETON üretecek Sahil şeridi boyunca 
ücretsiz internet
İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Karşıyaka’dan İnciraltı’na 22,5
kilometrelik sahil boyunca ücretsiz
internet hizmeti başladı. Günlük kullanıcı
sayısı 110 bine ulaştı. WizmirNET,
Türkiye’nin en büyük ücretsiz internet
projesi oldu. Halen, sahillerin dışında;
30 ilçede 78 park ve meydan, 20 
vapur, 7 iskele, 10 otobüs hattı, 17
metro istasyonu, 41 tramvay, 78 köy
ve 23 aktarma merkezi olmak üzere
toplam 324 noktada yurttaşlar internete
ücretsiz olarak bağlanabiliyor.

Toplu ulaşımda banka kartları da geçiyor
Turizm sezonunda yerli ve yabancı ziyaretçileri

ağırlamaya hazırlanan İzmir’de, toplu ulaşım
araçlarında İzmirim Kartların yanı sıra Visa ve
Master Card logolu yurt içi ve dışı temassız kredi,
banka ve ön ödemeli kartlarla biniş kolaylığı kent
genelinde yaygınlaştı. İzmir Büyükşehir
Belediyesi, Visa ve İş Bankası
işbirliği ile ESHOT ve İZULAŞ
otobüslerine, metroya, tramvaya
ve İZDENİZ gemilerine temassız
kredi, banka ve ön ödemeli
kartlarla biniş yapılabiliyor. 

Banka kartları yalnızca
İZBAN’da, İZTAŞIT araçlarında ve
Gittiğin Kadar Öde tarifesinin
geçerli olduğu otobüs hatlarında kullanılamıyor.
Aynı zamanda Teleferik Tesisleri, Sasalı Doğal
Yaşam Parkı, Bornova Buz Pisti, Nostaljik
Tramvay, İzmir Sebze ve Meyve Hali otoparkında
da banka kartları geçerli. İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Tunç Soyer, pek çok dünya
kentinde kullanılan bu kolaylığı İzmir genelinde

yaygınlaştırmanın mutluluğunu yaşadıklarını
söyledi. Toplu ulaşım araçlarına İzmirim Kartlarla
binilmeye devam edileceğinin altını çizen Başkan
Soyer, “Buna ek olarak temassız banka ve kredi
kartları ile ön ödemeli kartlarla da toplu ulaşımdan
yararlanılabilecek. Bu hizmet; İzmirlilerin yanı sıra

özellikle şehrimize yurt içi ve
dışından gelecek ziyaretçiler için de
hayatı kolaylaştıracak” dedi. 

Hizmetin ilk etapta yalnızca tam
tarife ücreti ödenerek
kullanılacağını vurgulayan Başkan
Soyer, sözlerini şöyle tamamladı:
“Ancak kısa süre içinde
tamamlanacak çalışmaların

ardından; öğrenciler, öğretmenler ve 60-64 yaş
grubu hemşehrilerimiz de banka ve kredi kartları
ile indirimli tarifeler üzerinden biniş yapmaya
başlayacak. Ayrıca mobil bankacılık uygulamaları
aracılığıyla QR kod okutarak biniş ve dijital
cüzdan gibi kolaylıkları da kısa süre içinde
yurttaşlarımızın kullanımına sunacağız.”

İzmir’de toplu ulaşımın can damarı
ESHOT Genel Müdürlüğü, artan girdi
maliyetlerine karşı garanti kapsamı dışındaki
otobüslerin ihtiyaç duyduğu yedek parçaları
kendi bünyesinde
üretiyor. Sadece son
bir yılda 64 bin 449
yedek parça ya
ESHOT atölyelerinde
üretildi ya da yeniden
kullanılabilir hale
getirildi. Piyasa
fiyatına oranla daha
uygun bir maliyetle
sürdürülen çalışmalar
sayesinde yaklaşık 4
milyon 769 bin TL
tasarruf sağlandı.

ESHOT Genel Müdürlüğü Kalite ve Kurumsal
Gelişim Dairesi Başkanı Ertan Dikmen,
“ESHOT’ta son derece donanımlı, güçlü ekip ve
ekipmana sahibiz. Ortalama her parçayı piyasaya

oranla yaklaşık 5’te 1 daha ucuza mal
ediyoruz. Kalite olarak da orijinal fabrikasyon
çıkışlı parçalarla aynı standartta üretim
yapıyoruz. Bu da kurumumuza büyük

tasarruf sağlıyor” dedi.
ESHOT Genel

Müdürlüğü Ulaşım
Yatırımları Dairesi
Başkanı Burhan Ergül
ise üretilen parçaların
dayanıklılığına dikkat
çekti. Ergül, “Pek çok
parçada, maksimum
iki yıl olan kullanım
ömrünü, 6-7 yıla
yükseltmeyi başardık.
Bu da ayrı bir tasarruf
kalemi” diye konuştu.

Ergül, yolcu ve araç güvenliğini, sürüş kabiliyetini
ve konforunu etkileyecek parçaları kesinlikle
üretmediklerini, mutlaka bu tip parçaların
orijinallerini kullandıklarını da sözlerine ekledi.

Parça üreten ESHOT’tan 4.7 milyon TL tasarruf
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İzmir Büyükşehir Belediyesi
İZSU Genel Müdürlüğü, İzmir
Körfezi’nin yeniden yüzülebilir hale
gelmesi ve koku sorununa neden olan
etmenlerin ortadan kaldırılması için
kapsamlı bir stratejiyi hayata geçirdi. 

İlk etapta, eskiyen Çiğli İleri
Biyolojik Atıksu Arıtma Tesisi revize
edilecek. Yıllara bağlı oluşan
yıpranmalar giderilecek, arıtma
suyunun kalitesinde ve tesisin
verimliliğinde artış sağlanacak.
Ancak revizyon çalışmalarının
tamamlanması sürecinde “Acil Eylem
Planı” uygulanacak. Bu kapsamda ilk
etapta günlük 604 bin 800 metreküp
kapasiteye sahip tesisin çamur
ünitesinde iyileştirme yapılıyor.
Havalandırma havuzlarına daha fazla
oksijen verilmesi için modüler 
difüzör sistemleri kuruluyor. 

Çamur kokusu bitiyor
Kokuya neden olan çamur sahaları

döküme kapatıldı. Çıkan çamurun
lisanslı tesislerde bertaraf edilmesi
uygulamasına geçildi. Birikmiş
çamurun bertarafı içinse İzmir 
Yüksek Teknoloji Enstitüsü (İYTE)
ile ortak proje yürütülüyor. Böylece
yıl sonu itibariyle çamurdan
kaynaklanan koku ortadan kalkacak.

Kentin tüm bölgelerine kesintisiz su 
sağlama çalışmalarını sürdüren İZSU 
Genel Müdürlüğü; Kiraz, Tire, Urla ve
Çandarlı’da yeni içme suyu iletim hatları ile
arıtma tesisi yatırımlarına imza attı. 

Tarımsal faaliyetlerin yoğun olduğu Kiraz
Kaleköy Mahallesi’nde iki km’lik içme 
suyu iletim hattının imalatı tamamlandı. 

Karaburç Mahallesi’ni besleyen su
kuyusundan, Kaleköy sakinleri için kesintisiz
ve güvenilir su ulaştırılacak. Yeni içme suyu

hattı 120 haneye hizmet edecek. Tire Derebaşı
Mahallesi’nin su sorunu da 32 kilometrelik 

yeni içme suyu hattının yapılmasıyla çözüldü.
Yaklaşık 900 vatandaş yeni hatlardan 
su almaya başladı. Öte yandan Çandarlı’da
kurulan İçme Suyu Arıtma Tesisi sayesinde de 
Çandarlı Göleti’nde biriken su arıtılarak bölge
sakinlerinin kullanımına sunuldu. Tesis 
günde 4 bin metreküp su sağlıyor.

Urla Bademler Mahallesi’nde ise 
Çınaraltı Mevkii’ndeki kaynak suyunu
bölgeye ulaştıracak iletim hattının imalat
çalışmaları başladı. 

Kokusuz ve tertemiz
körfez için seferberlik
Kokusuz ve tertemiz
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Kiraz, Urla, Çandarlı ve
Tire’de içme suyu hamlesi

Kentin dört bir yanında sağlıklı altyapı
çalışmalarını sürdüren İZSU Genel
Müdürlüğü, Kemalpaşa, Menderes ve
Seferihisar’da da yeni kanalizasyon ve
yağmur suyu yatırımlarına imza attı.

Kemalpaşa’da 80 milyon liraya mal
olan altyapı yenileme çalışmaları
kapsamında 13 mahallede eskiyen kanal
altyapısı yenilendi. 91 kilometre yeni
kanalizasyon ve 5 kilometre yeni yağmur
suyu hattı imal edildi.  Menderes’te de iki
ayrı noktada kanalizasyon ve yağmur

suyu hattı imalatları için yaklaşık 17
milyon liralık yatırım yapılıyor. 

Öte yandan Seferihisar’da daha
önce başlanan yağmur suyu hattı
yapımı çalışmaları devam ediyor.
Payamlı Mahallesi’ne bağlı Deniz
Caddesi ve 5051 Sokak’ta devam eden
4,5 milyon liralık yatırım sayesinde ani 
yağışlarda bölgede yaşanabilecek
taşkınların önüne geçilecek. Altyapı
çalışmalarının tamamlandığı bölgelerde
yol hasarları da hızlıca gideriliyor.

Kemalpaşa, Menderes ve Seferihisar’a yeni altyapı

Çiğli Atıksu Arıtma Tesisi’nde revizyon çalışmaları başladı, arıtma çamurunun tesis sahasında depolanmasına
son verildi. Mevcut çamur sahasının rehabilitasyonu için proje hazırlanıyor. Ayrıca dördüncü fazın yapımı için
ihale hazırlıkları başladı. Kent genelinde yağmur suyu kanallarının ayrıştırılması çalışmalarına da hız verildi

İZSU tarihi 
projelerin 
startını 
verdi

44444

Derelerde büyük temizlik
Şehir merkezindeki derelerin tabanında yıl boyu
yağışlarla biriken ve artan sıcaklıklarla birlikte koku
oluşumuna neden olan çamurların kaldırılması için
yoğun çalışma yürütülüyor. İZSU; Meles ve Arap
dereleri ile Manda çayını temizledi. 60 bin tona
yakın atık malzeme çıkarıldı. Sirkülasyon sistemi ile
denizden temiz su basılarak derelerde su akışı
sağlandı. Manda, Peynircioğlu, Bornova ve Bostanlı
derelerinin ağızlarında yürütülecek dip tarama
çalışmalarında ikinci etaba geçildi. 

Bergama’da köprü 
ve asfalt çalışması
İzmir Büyükşehir Belediyesi, Bergama Ilıca Deresi
üzerinde taşıt ve yaya ulaşımını güvenli hale getirmek
amacıyla üç açıklıklı 72 metre uzunluğunda karayolu
köprüsü inşa etti. Fevzipaşa ile İslamsaray
mahallelerini bağlayan köprü, yaya ve kaldırım
düzenlemesi ile hem yayaların hem de taşıtların dere
nedeniyle yaşadığı geçiş sorununu ortadan kaldırdı.
Kullanıma açılan köprü 12.5 milyon liraya mal oldu.
Bergama Sanayi içinden başlayıp Kızılırmak Caddesi
üzerinden şehir içi trafiğe uğramadan Bergama
çıkışına ulaşımı sağlayan yolda, 1800 metrelik sıcak
asfalt yenileme çalışması da tamamlandı. 

Saip’te su taşkınını
bu proje önleyecek
Karaburun’un Saip Mahallesi’nde su baskınlarını
ortadan kaldıracak proje, İZSU tarafından hayata
geçirildi. Bölgede 500 metrelik kapalı kesit ve hız
kesici baca yapılıyor. 200 bin metrekarelik havzada
oluşan yağmursuyu drenaj problemi, katı maddelerin
hattı tıkamasını önlemek için yapılacak 18 döküm
teressubat tutucu ve hız kesici baca ile sona erecek.
Proje tamamlandığında su birikintileri nedeniyle 
araç trafiğinin olumsuz etkilenmesi de önlenecek. 

Rögarlara koku giderim filtresi
İZSU, koku sorunu yaşanan bölgelerde rögarlara
hava arıtımı ve koku giderimi için toplam 320 filtre

yerleştirdi. Gerekirse sayının artırılması
planlanıyor. Filtre, içindeki aktif karbon sayesinde

kanal hatlarında biriken hidrojen, sülfür, metan
gazı gibi gazları süzerek kötü kokuların

yayılmasının yanı sıra haşereleri de engelliyor.

Deşarj noktası değişiyor
Çiğli İleri Biyolojik Atıksu Arıtma Tesisi’nin

deşarj noktası da değişiyor. Tesisten çıkan arıtılmış
sular, iç körfeze değil orta körfeze salınacak.
Böylece iç körfezdeki sığlaşma da engellenecek. 

Dördüncü faz inşa edilecek
Halen üç faza sahip Çiğli Arıtma Tesisi’nin

kapasitesi ve verimi, dördüncü fazın inşasıyla
artacak. İhaleye hemen çıkılacak. 

Yağmur suyu ayrışacak
Körfezdeki kirlilik ve kokunun ana

kaynaklarından biri de yağmur suyu altyapısının
eksikliği. Üç yıldır bu alanda önemli yatırımlar yapan
İZSU, bugüne dek 196 kilometre yağmur suyu kanalı
yaptı. Önümüzdeki iki yıl içinde 200 kilometre daha
yapılacak. Böylelikle yağmur suları hiç kirlenmeden
Körfez’e, kanalizasyon suları ise kendi kapalı
sistemi içinde doğrudan arıtma tesislerine ulaşacak. 

Ana kolektör hattında temizlik
Büyük Kanal Projesine ait ana kolektör hattında

yürütülen kapsamlı temizlik çalışmalarında da
sona gelindi. Koku probleminin önüne geçecek
çalışmalarını kesintisiz sürdüren İZSU, Konak
Basmane Meydanı’ndan başlayarak Bayraklı 
Manas Bulvarı’na ulaşan 10 bin metre 
uzunluğunda 2 bin 200 milimetre çapındaki kolektör
hattının temizlik çalışmalarını tamamladı. 
Bölgedeki olası taşkınlardaki yaşanabilecek can 
ve mal kayıplarının önüne geçildi. 

Sanayi tesislerine uyarı
İzmir Atatürk Organize Sanayi Bölgesi (İAOSB)

içerisinde solvent bazlı üretim yapan fabrikalardan
kaynaklanan keskin kokuların önüne geçmek 
için de İAOSB yönetimi ve tesislerin yetkilileriyle
görüşmeler gerçekleştirildi. Tesislerin kokuyu
en aza indirecek önlemleri alıp, gerekli yatırımları
yapmaları konusunda görüş birliğine varıldı.

Tunç
Soyer
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Yüz yıl önce İzmir’de düzenlenen ve
Türkiye Cumhuriyeti’nin ekonomik
temellerinin atıldığı İktisat Kongresi, ikinci
yüzyılda da ülkenin iktisat politikalarına ışık
tutmaya hazırlanıyor. “Geleceğin
Türkiye’sini inşa ediyoruz” sloganıyla
toplanacak İzmir İktisat Kongresi için İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer,
heyecanlı ve gururlu olduklarını söyledi. 

Türkiye’nin kaderine yön veren İzmir
İktisat Kongresi’nin, sadece Türkiye için
değil insanlık tarihi için de büyük öneme
sahip olduğunu ifade eden Başkan Soyer,
“İktisat Kongresi’nde devletin ekonomi
politikalarına müdahalesinin nasıl olması
gerektiğine karar verildi. Biz de
düzenleyeceğimiz İzmir İktisat Kongremizi
ikinci yüzyılın iktisat politikalarının
tartışıldığı ve ekonomik geleceğimizi
aydınlatan bir buluşmaya dönüştüreceğiz.
Kongrede alınan kararlar ikinci yüzyılın
iktisat politikalarına ışık tutacak” dedi. 

İkinci Yüzyıl İzmir İktisat Kongresi ve
kongre kapsamında düzenlenecek ön
buluşmalar İzmir Büyükşehir Belediyesi
ve Büyükşehir Belediyesi tarafından
kurulan İzmir Planlama Ajansı (İZPA)
tarafından koordine edilecek. 

Kongre kapsamındaki buluşmalar
Ağustos 2022’de başlayacak. Kongrenin 
ilk aşamasında paydaşlar, ikinci aşamasında
ise uzmanlar buluşacak. Şubat 
2023’teki üçüncü aşamada ise İzmir, büyük
kongreye ev sahipliği yapacak.

İlk aşama paydaş buluşmaları
Paydaş buluşmaları Ağustos ve Kasım

2022 ayları arasında ekonominin can damarı

olan grupların sektörel sorunları ve çözüm
önerilerini müzakere etmeleri amacıyla
düzenlenecek. Bu aşamada tüccar, 
çiftçi, işçi ve sanayici temsilcileri ayrı ayrı
buluşarak Türkiye ekonomisinin
sorunlarıyla ilgili kendi sektörleri açısından
değerlendirmeler yapacak. 

Kasım 2022 ve Ocak 2023 arasındaki
ikinci aşama ise uzman buluşmaları
olacak. Türkiye’nin ve dünyanın farklı
yerlerinden uzmanlar, akademisyenler,
düşünürler, sivil toplum önderleri,
siyasetçiler ve özel sektör temsilcileri
bir araya gelecek. 

Bu aşamada uzmanlar; “Birbirimizle
Helalleşiyoruz”, “Doğamıza Dönüyoruz”,
“Geçmişimizi Anlıyoruz” ve “Geleceği
Görüyoruz” olmak üzere döngüsel kültür
kavramının dört ayağıyla uyumlu dört ana

başlıkta toplanacak ve birinci aşamadan elde
edilen sonuçları masaya yatıracak.

Üçüncü aşama kongre
İlk iki aşamanın sonuçlarının

değerlendirileceği büyük kongre ise bir asır
önce olduğu gibi şubat ayında yapılacak.
Kongre, Türkiye’nin yeni iktisadi
hedeflerinin yanında ekonomik kriz,
devalüasyon ve yoksulluk gibi temel
ekonomik sorunların çözüm önerilerinin
tartışıldığı bir mecra olacak. 

İkinci Yüzyılın İktisat Kongresi’nde
Türkiye’nin önde gelen araştırmacıları,
akademisyenleri, sivil toplum 
önderleri, farklı toplulukların temsilcileri,
siyasi parti liderleri, bürokratlar yer
alacak ve ortak akıl doğrultusunda
Türkiye’nin ihtiyacı olan yeni ekonomi

politikaları tarif edilecek. Kongrenin amacı,
Türkiye için yeni ekonomi politikaları
belirlenirken sadece ekonomik
parametreleri yönetmek değil aynı zamanda
genel olarak ekonomiyi canlandıracak ve
gelecek yüzyılın güçlü ekonomisini
yaratacak hamlelerin ipuçlarını ortaya
koymak olacak. Kararların Türkiye’de
ikinci yüzyılın ekonomisinin tarif
edilmesinde altı farklı noktada önemli roller
oynaması bekleniyor. Kongre sayesinde;
l Hangi ekonomik yatırımın nerede
yapılması hâlinde sürdürülebilir
olacağı belirlenecek.
l Farklı ekonomik sektörler arasındaki
ilişkiler ortaya konacak. 
l Türkiye’nin ekonomisiyle diğer ülkelerin
ekonomileri arasındaki gerçekçi bağlantıların
tarif edilmesi ve rekabet gücünü arttıracak
adımların belirlenmesi sağlanacak,
yatırımların Türkiye’ye geri dönüşünün nasıl
mümkün olacağı belirlenecek.
l Yatırımların Türkiye’nin ekolojik ve doğal
potansiyeli ile çelişmemesinin ilke ve
kriterleri tarif edilecek.
l Ekonomik kalkınmaya yönelik
politikaların toplumsal çatışma yerine,
toplumsal uyumu destekleyici şekilde
gerçekleşmesi sağlanacak.
l Bölgesel ve sektörel kalkınma plan ve
hedefleri ortaya konacak.
l Tüm süreç boyunca ortaya konacak plan,
ilke ve kararlar, kitap, belgesel, video ve
benzeri formatlarda siyasal partilerin, sivil
toplum kuruluşlarının, meslek odalarının,
sendikaların faydalanmasına sunulacak. 

Detaylı bilgi için iktisatkongresi.com
adresinden faydalanılabilir.

Depremzedeye
ilaç “Halk
Konut” projesi

İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Türkiye’de bir ilk’e daha imza attı;
depremzedeler için devrim niteliğindeki
Halk Konut projesini hayata geçirdi.
Proje, depremde orta derecede hasar
alan ve ardından yıkılan Bayraklı’daki
Dilber Apartmanı sakinlerinin kurduğu
yapı kooperatifi ile başlatıldı. Apartman
sakinlerinin kurduğu Halk Konut 1 Yapı
Kooperatifi temsilcileriyle, İzmir
Büyükşehir Belediyesi şirketleri
EGEŞEHİR AŞ ve İZBETON AŞ ile
Bayraklı Belediyesi şirketi BAYBEL
AŞ’nin oluşturduğu ortak girişim
yetkilileri arasında tarihi sözleşme
imzalandı. Sözleşmeyle İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve Bayraklı Belediyesi,
depremzedelerin kendi konutlarını
yapabilmesi
için belediye
güvencesi ve
teknik destek
verecek.

Süreç
nasıl
işleyecek?

Büyükşehir
Belediye
Başkanı Tunç
Soyer, “Yıkılan
Dilber
Apartmanı’nın
olduğu bu
alana toplam 40 daire yapılacak.
Kooperatif üyeleri ise 32 kat malikinden
oluşuyor. Belediye Meclisimizde kabul
edilip uygulamaya konulan yüzde 20
emsal artışı ile fazladan oluşacak 8
dairenin satışından elde edilecek kazanç
ile 40 dairenin inşaatı tamamlanacak. Bu
projede görev alan belediyemizin
şirketleri, yüzde 1 gibi sembolik bir kâr
oranı ile kooperatife müteahhitlik
hizmetini karşılıksız verecek. Hasarlı ve
yıkılan binaların yeniden inşası için
talepte bulunan tüm depremzede
vatandaşlarımıza bu imkânı sunmak için
canla başla çalışacağız” dedi.

Depremde orta ve ağır hasar almış
binaların yeniden inşa edilmesi sürecini
hızlandıracak Halk Konut Projesi ile ilgili
ayrıntılı bilgiye şu linkten ulaşılabilir:
https://www.izmir.bel.tr/tr/Haberler/turki
ye-de-ilk-kez-izmir-de-hayata-
geciriliyor/46820/156
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Tunç
Soyer

Dokuz Eylül’de İzmir’in düşman işgalinden kurtuluşunun yüzüncü yıldönümünü kutlayacağız. İzmir
Büyükşehir Belediyesi, Türkiye tarihinin en görkemlisi olacak ve unutulmayacak etkinlikler hazırlıyor

Örnekköy’de kura
Gaziemir’de ihale
Örnekköy’de kura
Gaziemir’de ihale
Örnekköy’de kura
Gaziemir’de ihale
Örnekköy’de kura
Gaziemir’de ihale
Örnekköy’de kura
Gaziemir’de ihale

İZBETON şirketini dahil ederek kent
dönüşüm sürecini hızlandıran İzmir
Büyükşehir Belediyesi, Örnekköy ve
Gaziemir dönüşüm alanlarında
faaliyetlerini sürdürüyor. 18 
hektarlık Örnekköy Kentsel
Dönüşüm Alanı’nda 560 bağımsız
birimi kapsayan beşinci etabın kura
çekimi noter huzurunda yapıldı.
Yüzde 100 uzlaşı ve yerinde
dönüşüm ilkeleriyle süren çalışmalar
kapsamında Gaziemir Aktepe
Emrez Kentsel Dönüşüm Alanı’nda
ise ikinci etabın yapım ihalesi
yapıldı. Yaklaşık 300 bağımsız
birimin yapımına başlanacak. 

İzmir’in kurtuluşunun 100’üncü

yıldönümü için düzenlenen etkinliklerin

tanıtımı, Tarihi Havagazı Fabrikası Kültür

Merkezi’nde, Büyükşehir Belediye

Başkanı Tunç Soyer tarafından yapıldı.

9 Eylül’de aynı zamanda İzmir’in ikinci

yüzyılının da başlayacağını belirten

Başkan Soyer, “Askeri dehasıyla dünya

tarihine yön veren, sayısız cephede zaferler

kazanan Ulu Önderimiz Mustafa Kemal

Atatürk, verdiği onca savaşın ardından

aslında en büyük zaferin barış olduğunu

göstermiştir. Onun için; ‘Yurtta barış,

dünyada barış’ demiştir. Biz bu

vasiyeti en güçlü şekilde

tutmaya devam edeceğiz.

Birinci yüzyıl, yaşadığımız

tüm zorluklara rağmen

barışın yüzyılı oldu. Hiç

şüpheniz olmasın ki

çocuklarımıza bırakacağımız

ikinci yüzyıl da yine barışın

yüzyılı olacak” dedi.

Dokuz Eylül’ün 100’üncü yıldönümü

için üç önemli etkinlik düzenleneceğini

söyleyen Başkan Soyer, şöyle devam etti:

“Öncelikle Afyon Kocatepe’den

İzmir’e Zafer ve Anma Yürüyüşü

gerçekleştiriyoruz. Bu yolculuk, 25

Ağustos akşamı Çakırözü Köyü’nden

Kocatepe'ye doğru 14 kilometrelik bir 

gece yürüyüşü ile başlayacak. Kafilemiz

Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün, 

Kurtuluş̧Savaşı’nın sevk ve idaresini

gerçekleştirdiği

Kocatepe’de

düzenlenecek anma

törenine katılacak. Ardından

tarihi zaferin yıl dönümünde

Kocatepe’den İzmir’e doğru yürüyeceğiz.

Üniversiteli gençler, sporcu ve profesyonel

dağcıların da yer alacağı ekibimiz, hürriyet

ve bağımsızlık mücadelesinin eşsiz bir

zaferle mühürlendiği 400 kilometrelik

Zafer ve Barış Yolu’nu aynı atalarımızın

geçtiği güzergahtan 14 günde yürüyecek. 

9 Eylül sabahı Kordon’da düzenlenecek

İzmir’in kurtuluş törenlerine zamanında

yetişmeyi sağlayacağız.” 

Gündoğdu’da sürpriz var 

Dokuz Eylül akşamı, Türkiye’nin

gelmiş geçmiş en büyük kutlamasının

Gündoğdu Meydanı’nda yapılacağını

belirten Başkan Soyer, “Bu görkemli

kutlamayla ilgili tamamı sürpriz olduğu

için bir şey söylemek istemiyorum. Ama

tekrar edeyim; Türkiye tarihinin en

görkemli kutlamasını gerçekleştiriyor

olacağız. Bunu kaydedeceğiz, bunun

belgeseli, filmi gelecek kuşaklara

100’üncü yıl hatırası olarak bırakacağımız

bir miras olacak. Şehrimizin kurtuluşunun

100’üncü yılını en görkemli şekilde

anmak, İzmir’e, İzmirlilere ve aziz

atalarımıza, kahramanlarımıza

borcumuzdur” diye konuştu.

En görkemli kutlamaEn görkemli kutlamaEn görkemli kutlamaEn görkemli kutlamaEn görkemli kutlama

İşte diğer etkinlikler
İzmir’in kurtuluşunun 100’üncü

yıldönümüne özel olarak pek çok
etkinlik düzenlenecek. Öne çıkan
organizasyonlar şunlar olacak:

3x3 Sokak Basketbolu
Şampiyonası

9 Eylül Fotoğraf Yarışması
İz Bırakan 9 Eylül Kutlamaları

Fotoğraf Sergisi
30 Ağustos Zafer Bayramı 100.

Yıl Kutlaması
100. Yıl Kütüphanesi
100. Yıl Senfonik İzmir

Türküleri Albümü 
100. Yıl Anı Evi
100.Yıl Taşı
100. Yıl Belgeseli
100.Yıl Resepsiyonu
100. Yıl İzmir Yarı Maratonu
100. Yılında İzmir Yangını Panel

ve Sergisi
100. Yıl Panel ve Söyleşileri
100. Yıl Uluslararası Açık Su

Yarımada Yüzme Şampiyonası
En Büyük Zafer Barıştır Anıtı
Cumhuriyetimizin 100. Yıl

Marşı Şiir ve Beste Yarışması
“Kurtuluştan Kuruluşa 100.

Yılında İzmir” Temalı Kitap
Çalışması

100. Yılında İzmir
Sempozyumu

100. Yıl APİKAM Kitapları

İzmir’in 

kurtuluşunun 

100. yılı için dev 

organizasyon
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç

Soyer’in “Başka Bir Tarım Mümkün” vizyonu

doğrultusunda toprakla yeniden buluşturulan

atalık Karakılçık Buğdayı, çiftçiden sonra

tüketicinin de yüzünü güldürdü. İzmir Büyükşehir

Belediyesi’nin, iki kat fiyata alım garantisi verdiği

üreticilerden alınan buğdaylar, Halk Ekmek

Fabrikası’nda ekmeğe dönüştü. Geçen aralık

ayında satışa sunulan karakılçık ekmeğinin satış

rakamı yedi aylık sürede 15 bini aştı.  

Tüketiciler ne diyor?
Ekmeği tüketen sağlık çalışanı Rüya Mercan,

“Kızımıza sağlıklı ekmek yedirme düşüncesiyle

araştırma yaparken keşfettik. Çok memnun olduk

ve herkese de tavsiye ediyoruz. Şu an çevremdeki

herkes bu ekmeği tüketiyor. İçi boş olmadığı

için tek bir dilimi bile doyum sağlıyor”

dedi. Halk Ekmek büfelerinden

düzenli olarak karakılçık ekmeği

aldığını söyleyen Müjgan

Yolluk da, “Daha önce un

fabrikasında çalışıyordum. Çok

özlü, bol vitaminli bir ekmek.

Tazeliğini de çok uzun süre

koruyor. Tiroid hastasıyım ve

glütene duyarlıyım. Üç ayda çok

faydasını gördüm. Hem şişkinliklerim gitti

hem de üç kilo verdim” diye konuştu. 

Karakılçık, genetiği değiştirilmemiş bir

buğday türü. Glüten oranı düşük karakılçık

ekmeğinin içinde lif, protein, antioksidan,

mineral, fosfor, potasyum ve demir gibi önemli

mineraller ile A, E, K ve C

vitaminleri yer alıyor. 
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Üreticiye destek
çocuklara lezzet
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Türkiye’ye
örnek olan Süt Kuzusu projesi adım adım
büyüyor. Dağıtım ağı 11 ilçeden 30 ilçeye,
proje kapsamında süt alınan üretici
kooperatifi sayısı ise birden 6’ya çıkarıldı.
Süt Kuzusu Şefi Enes Yaşar, “58 ekiple
619 mahallede kapı kapı dolaşıp süt
dağıtıyoruz. Projemizden bugüne kadar
1-5 yaş arası 478 bin çocuk faydalandı.
Süt Kuzusu projesi çiftçilerimizi ve
üreticilerimizi desteklerken çocuklarımızın
da sağlıklı süte ulaşmasını sağlıyor” dedi. 
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Bu yıl “Toprak Ana” temasıyla
düzenlenecek İzmir Enternasyonal
Fuarı, 2-11 Eylül tarihleri arasında
Terra Madre Anadolu İzmir 2022
buluşmasına da ev sahipliği
yapacak. İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Tunç Soyer, dünyanın dört
bir yanından katılımcıları İzmir’de
buluşturacak dev organizasyonunun
tanıtımını, kentin bilinen en eski
yaşam alanı Bornova Yeşilova
Höyüğü’nde yaptı. Geceye;
büyükelçiler, ilçe belediye
başkanları, sanatçılar, gazeteciler,
yazarlar, bürokratlar, siyasi parti
temsilcileri, Terra Madre temsilcileri,
tarihçiler, sivil toplum kuruluşları,
dernekler, örgütler, üretici birlik ve
kooperatiflerinin temsilcileri katıldı.

Sadece bir fuar değil
“İzmir görücüye çıkacak” diyen

Başkan Soyer, sözlerini şöyle
sürdürdü: “Dünyanın en önemli
gastronomi fuarına ev sahipliği
yapacağız. Ama ne gastronomi
sadece gastronomi ne fuar sadece
bir fuar artık. Bugünün dünyasında
bunların hepsi bambaşka anlamlar
taşıyor. Gastronomi dediğiniz zaman
işin içinde artık tarım var, tedarik
zincirleri var, gıda, gıda sağlığı, gıda
egemenliği, sağlık, enerji, atık
bertarafı var. Pazarlama, ticaret,

ihracat, ithalat hepsi iç içe geçmiş
durumda. Terra Madre hem İzmir’i
dünya vitrinine çıkarmak demek hem
de yurttaşları yeniden böyle bir başlık
altında heyecanlandırmak,
bilinçlendirmek demek.” 

El birliğiyle çalışmanın önemine
değinen Soyer, “Çiftçisi, üreticisi,
tüketicisi, akademisyeni ve tüm
muhatapları bir araya gelecek.
İnsanlığın içine düştüğü iklim krizi,
gıda krizi, enerji krizi, yoksulluk,
savaş gibi tüm ana sorunların
çözümlerinin konuşulduğu, üretildiği
bir platform olacak. İklim, gıda, gıda
egemenliği, enerji kriziyle ilgili ne

diyeceğiz, nasıl çözüm bulacağız?
Yoksullukla nasıl mücadele
edeceğiz? Savaşı nasıl
durduracağız? Barışı nasıl öne
çıkaracağız?  Terra Madre’de
bunların cevaplarını arayacağız.
Çözümleri paylaşacağız, insanlığın
önüne sunacağız. Yani sadece bir
fuar değil, bilimsel, geniş perspektifli
bir buluşma” diye konuştu.

Ege Bölgesi’ndeki beş temel
ürün üzerinden yol alacaklarını
belirten Başkan Soyer, sözlerini
şöyle tamamladı: “Tahıl, kıyı
balıkçılığı, üzüm, mera hayvancılığı
ve zeytin. Bu beş ürünün bu

coğrafyada yeterince değerini
bulmadığını düşünüyoruz. Hâlbuki
bu ürünler dünyada olağanüstü
rekabet gücüne sahip. Terra
Madre’yi özellikle bu beş ürünün
daha iyi tanıtılması, anlatılması ve
pazarlanması çerçevesinde
düşünüyoruz. Anadolu’nun bereketli
topraklarında bizim uluslararası
rekabet gücüne haiz olduğumuz,
bunu en rahatlıkla sunabileceğimiz
başlıklardan yola çıkalım istedik.
Bunlar hem katma değeri yüksek
hem bu bölgenin doğasıyla uyumlu
hem de bizim kuraklık ve yoksullukla
mücadele adını verdiğimiz ‘Başka
Bir Tarım Mümkün’ diye tarif
ettiğimiz çalışmanın ürünleri.”

Slow Food önderliğinde
İyi, temiz, adil gıdayı savunan

Slow Food’un (Yavaş Gıda)
önderliğinde iki yılda bir İtalya’nın
Torino kentinde yapılan uluslararası
gastronomi fuarı Terra Madre, İzmir
Enternasyonal Fuarı (İEF) ile
eşzamanlı olarak “Terra Madre
Anadolu” adıyla 2-11 Eylül tarihleri
arasında Kültürpark’ta
düzenlenecek. Fuara sadece
İzmir’den değil, tüm Türkiye’den,
Akdeniz ülkelerinden ve dünyanın
dört bir yanından yerel üreticiler
katılacak. Çiftçiler, çobanlar, 

Oksijen deposu Olivelo sizi bekliyorOksijen deposu Olivelo sizi bekliyorOksijen deposu Olivelo sizi bekliyorOksijen deposu Olivelo sizi bekliyorOksijen deposu Olivelo sizi bekliyor
Yaşayan Parklar projesiyle seçim

vaatlerinden birini daha gerçekleştiren
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç
Soyer, Güzelbahçe Yelki’de oluşturulan
Olivelo Yaşayan Park’ı gezdi.
Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
İnce, Narlıdere Belediye Başkanı
Ali Engin ve Karaburun Belediye 
Başkanı İlkay Girgin Erdoğan da 
Başkan Tunç Soyer’e eşlik etti. 

Olivelo Yaşayan Park’ta çoğu zeytin
ağacı olmak üzere ahlat, menengiç,
Anadolu palamut meşesi ve kızılçam
olmak üzere yaklaşık 13 bin ağaç
bulunduğunu belirten Başkan Soyer,
“Kentler öylesine betona teslim oldu
ki doğayı unuttuk. Doğa bir mucize ve 
biz bunları unutuyoruz. Doğayla
buluştukça, doğayla barıştıkça daha

mutlu oluyoruz. Çünkü biz de doğanın bir
parçasıyız. Doğanın tekrar kentin
içerisine nüfuz etmesi gerek. Yaşayan
Parklar’dan 35 adet yapacağız. Dilerim
diğer kentler de bunu örnek alır” dedi. 

Neler yapabilirsiniz?
Güzelbahçe Yelki’deki Olivelo

Yaşayan Parkı’nda pek çok etkinlik
İzmirlilerle buluşacak. Doğaseverler
bisiklet ve yürüyüş rotalarında keyifli
turlara çıkabilecek veya kamp
yapabilecek. Ayrıca büfe ve ziyaretçi
merkezi de Olivelo’da ziyaretçileri
bekliyor. Taş Kütüphane’de ziyaretçiler,
İzmir’deki geleneksel taş mimarisi
örneklerini inceleme imkânı bulabilecek,
Spiral Meydan ise bir etkinlik ve
toplanma alanı olarak kullanılacak.

Organik atıklar 
gübreye dönüşüyor
İzmir’de Türkiye’ye örnek bir çevre projesi
daha hayata geçiyor. Büyükşehir
Belediyesi, Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı’nın Konak’taki şantiyesinde de
organik atıklardan katma değeri yüksek
kompost gübre elde etmeye başladı.
Sebze ve Meyve Hali’nden çıkan organik
atıklar, park ve bahçelerin budama atıkları
ile İzmir Doğal Yaşam Parkı’ndaki hayvan
dışkılarının değerlendirildiği tesiste yılda bin
ton organik gübre üretilmesi planlanıyor.
Elde edilen organik gübre ağaçlandırma
alanlarında ve tarımda kullanılacak. Çiğli
Harmandalı’da daha önce kurduğu tesiste
de bitki atıklarını organik gübreye
dönüştüren Büyükşehir, benzer bir tesisi
Bornova’da da kurmaya hazırlanıyor.

Bademler’in çiçeği 
Hollanda Borsası’nda
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin desteğiyle
Türkiye’de “çiçeğin başkenti” haline gelen
Urla Bademler Köyü, dünya çiçek
ihracatında yüzde 49’luk paya sahip
Hollanda’nın çiçek borsasına adını
yazdırdı. Bademler Köyü Tarımsal
Kalkınma Kooperatifi, ürettiği beş ayrı
kesme çiçek türünü Hollanda’da
sergileyecek. Kooperatif Başkanı Murat
Kulaç “Hollanda’nın bizden istediği beş
kesme çiçek türünün tohumlarını
Bademler’deki seramıza attık. İlk
ürünlerimiz Hollanda borsasında
sergilenecek. Üretim ve ihracat
kapasitemizi artıracağız” diye konuştu.

Kadifekale Bostanı
ilk ürünlerini verdi
Doğayla uyumlu kent vizyonu
doğrultusunda mahallelerde bostanlar
oluşturuluyor. İlki Kadifekale’de kuruldu.
Haziran ayında bölge kadınlarıyla birlikte
domates, biber, patlıcan, bamya,
salatalık ve kabak olmak üzere toplam 2
bin 196 fide dikildi. 54 parselde 51 kadın
üreticiye nasıl üretim yapılacağı gösterildi.

Kozak’ta çam fıstığı 
için mücadele 
Bergama Kozak
Yaylası’nda çam
fıstığındaki verim
düşüklüğüne çözüm
üretme çalışmaları
sürüyor. İzmir
Büyükşehir
Belediyesi ve Türkiye
Ormancılar Derneği
işbirliğiyle yapılan
çalışmalarda
kuraklığın yanı sıra çam kozalak emici
böceğin de verim düşüklüğüne neden
olduğunu belirlendi. Bölgeye özel tuzaklar
yerleştiren Büyükşehir ekipleri, böceğin
popülasyonunu azaltmayı hedefliyor. 

Başkan Tunç Soyer, Yeşilova Höyüğü’nde düzenlenen tanıtım kokteylinin
yanı sıra Terra Madre-Slow Food paydaşlarıyla da buluştu; Terra Madre’nin
özünü ve hedeflerini anlattı. Toplantı sonrası Kemeraltı turu da yapıldı.

Genetiği değiştirilmemiş Atalık Karakılçık Buğdayı, sandıktan tarlaya, oradan da sofralara geldi. Halk Ekmek’in
ürettiği sağlıklı ekmeklerin satışı yedi ayda 15 bini aştı. Hem üreticinin hem de tüketicinin yüzü güldü

Hükümetin alım fiyatını ikiye katladı 
Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer, sözleşmeli üretim

yapan çiftçilerden Karakılçık Buğdayı’nın kilosunu 14 liradan
alacaklarının müjdesini verdi. Başkan Soyer, “Yerel tohuma sahip
çıkan, doğru tarım uygulamalarıyla üretim yapan çiftçilerimize
verdiğimiz sözü tutuyoruz. Tohum desteği verdiğimiz çiftçilerimizin
buğdayını, hükümetin belirlediği 7 liralık fiyatın iki katı, yani 
14 liradan satın alıyoruz” dedi. Ürününü, hükümetin belirlediği
fiyatın iki katına satacağını öğrenen üreticinin yüzü güldü.

Nereden alınabilir?
Bir kilogramlık karakılçık ekmeği 22

liradan satılıyor. Yurttaşlar, Halk Ekmek
büfeleri, Grand büfeler ve Halkın Bakkalı’ndan
karakılçık ekmeğini temin edebiliyor. İzmir
genelinde 84 Halk Ekmek büfesi bulunuyor.
İzmir içinden kargo kanalıyla da karakılçık
ekmeğine ulaşmak mümkün. (0507) 699 57 27
numaralı telefondan sipariş verilebilir.



Fuarcılığın adresi İzmir, küresel büyüklüğü
5,5 trilyon doları aşan lojistik sektörünün
önemli temsilcilerini sonbaharda Fuar
İzmir’de buluşturacak. İZFAŞ tarafından ilk
kez yapılacak Logistech - Lojistik,
Depolama ve Teknolojileri Fuarı, 29 Eylül-1
Ekim tarihleri arasında düzenlenecek. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer,
fuarın, lojistik sektöründe İzmir’in
konumunu güçlendireceğini ve refahını
büyüteceğini söyledi, “Antik çağlardan bu
yana doğal bir lojistik coğrafyası olan
İzmir’in, bu sektörden aldığı payı büyütmek
en temel önceliğimiz” diye konuştu.
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Lojistik sektörü bu fuarda buluşacak

İzmir’in Halk Ekmek’i varİzmir’in Halk Ekmek’i varİzmir’in Halk Ekmek’i varİzmir’in Halk Ekmek’i varİzmir’in Halk Ekmek’i var
Halkı, sağlıklı ve ucuz ekmekle
buluşturma yolunda, mart ayında İzmir
Fırıncılar Esnaf Odası ile işbirliği yapan
İzmir Büyükşehir Belediyesi, Halk Ekmek
Fabrikası’nın üretim kapasitesini iki
katına çıkarmıştı. Böylece son üç ayda
dar gelirlilere 9 milyon adet ekmek
ulaştırıldı. İhtiyaç sahiplerine ocak
ayından bu yana 15 milyon ekmek
dağıtılırken, ekmek satış büfelerinin sayısı
da 62’den 71’e çıktı. İzmir Büyükşehir
Belediyesi İzmir Fırıncılar Esnaf Odası ile
imzaladığı protokolle yatırım maliyetini
hizmete aktarmıştı. Türkiye’ye örnek

uygulama, artan maliyetlere karşı ayakta
kalma mücadelesi veren ekmek
üreticilerine ve uygun fiyatlı ekmek
arzının yükselmesiyle dar gelirli
yurttaşlara kazanç sağladı. Protokolle
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Halk
Ekmek reçetesi doğrultusunda aynı
standartta, kaliteli ve sağlıklı ekmeği
üretmeye başlayan ekmek fabrikaları, atıl
kapasitelerini yeniden üretime
kazandırmıştı. Çiğli’deki Halk Ekmek
Fabrikası’nda günde 135 bin ekmek
üreten İzmir Büyükşehir Belediyesi, arz
kapasitesini iki katına çıkarmıştı.

Fırıncılar Odası ile

protokol yaparak

Halk Ekmek

Fabrikası’nın

kapasitesini ikiye

katlayan Büyükşehir

Belediyesi, sadece

son üç ayda dar

gelirlilere 9 milyon

adet ekmek ulaştırdı.
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İzmir’in dünya ile bağlarını güçlendirmek için çalışan Başkan Tunç  Soyer, Belçika’nın başkenti
Brüksel’de “İzmir Evi” açtı. Soyer, ortak gelecek için dayanışma ve işbirliği çağrısında bulundu

Avrupa Konseyi Parlamenterler Meclisi
tarafından Avrupa değerlerini en aktif 
şekilde benimseyen ve bu değerlerin
yaygınlaştırılmasını üstlenen şehirlere verilen
Avrupa Ödülü’nün sahibi İzmir, küresel
görünürlüğünü ve önemini artırmaya 
devam ediyor.  “Dünya kenti İzmir” hedefi
doğrultusunda uluslararası ilişkilerin
kurulmasına ve güçlendirilmesine ayrıca 
önem veren Büyükşehir Belediye Başkanı
Tunç Soyer, Belçika’nın başkenti 
Brüksel’de de “İzmir Evi” açtı. Avrupa
Parlamentosu’nun karşısında bulunan binanın
açılış törenine CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Seyit Torun da katıldı. 

İzmir’in rolü güçlenecek
Avrupa başta olmak üzere dünyanın çeşitli

kentlerinde açılan İzmir Evleri ile kentin
tanıtımına katkıda bulunmak, ekonomik, sosyal
ve kültürel işbirlikleri geliştirmek hedefleniyor.
Yeni açılan İzmir Evi ile aynı zamanda Avrupa
Birliği’nin idari başkenti olan Brüksel’de
İzmir’in rolünün güçlendirilmesi amaçlanıyor. 

Parlamentoda da konuştu
Başkan Soyer, Avrupa Parlamentosu’nda

Sosyalist Grup Dış İlişkiler Çalışma Grubu
üyeleriyle de bir araya geldi. ‘Ortak gelecek ve
küresel krizlerle mücadele için dayanışma ve
işbirliği çağrısı yapan Soyer, “Küresel ısınma,
biyoçeşitlilik kayıpları, pandemi, gıda
güvenliği ve göç gibi sorunlarla mücadele
etmek için daha uyumlu bir çaba ve dayanışma
ile birlikte hareket etmeliyiz” dedi. 

Avrupa Bölgeler Komitesi’nin görevi

Avrupa Parlamentosu’na bağlı Avrupa Bölgeler Komitesi, Avrupa

Birliği’nin (AB) yerel ve bölgesel temsilciler meclisidir. Amacı, 

bölge başkanlarını, belediye başkanlarını, bölgesel ve yerel meclis

üyelerini AB politikalarının oluşturulmasına dahil etmektir.

Yerel/bölgesel ve Avrupa düzeyindeki ikili yetkileri sayesinde, 27 AB üye

devletinden 329 üye, bölgesel sorunların ele alınmasında kilit rol oynar.
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Tunç Soyer başkanlığındaki
İzmir Büyükşehir Belediyesi,
dünyanın dört bir yanıyla
ekonomik, sosyal ve kültürel
ilişkiler kuruyor. 25 yıllık kardeş
kent Bremen’den gelen,
Belediye Başkanı Dr. Andreas
Bovenschulte liderliğindeki
heyeti ağırlayan Başkan Soyer,
Çin’de yapılan Jining Forumu’na
da online bağlantıyla katıldı.

Bremen’le işbirliği
Türk ve Alman iş dünyası

temsilcilerinin de yer aldığı İzmir-

Bremen Ekonomik Forumu’nda
konuşan Başkan Soyer,
“Ekonomik ve sosyal pek çok
ortak projeyi hayata geçireceğiz.
İzmirli ve Bremenli üniversite
öğrencileri için karşılıklı 
değişim ve staj programları
oluşturacağız. Bilimsel ve
akademik çalışmaları teşvik
ederek, iki kentin akademik
kurumları arasındaki iş 
birliğini güçlendirmeye vesile
olacağız. İş dünyasını bir araya
getiren özel buluşmalar, ziyaret
programları, ortak fuarlar
organize edeceğiz” dedi. 

Bremen Belediye Başkanı
Bovenschulte de iki kente
arasındaki iş birliğini artırma
yolunda çalışacaklarını ifade etti;
şunları söyledi: “Bizleri ayrıştıran
değil, birleştiren unsurları
bulmak gerek. Kardeşliğimiz
artacak. Dostluğumuz
pekişecek. Vizyonumuz çok
geniş. Geleceğe dair

stratejilerimizde İzmir’le ortak
görüşlere sahibiz.”

Çin’e İzmir’i anlattı
Uluslararası görünürlüğünü

artırma yolunda, İzmir’in, Dünya
Turizm Kentleri Federasyonu’na
üye olmasını sağlayan Başkan
Soyer, Çin’de yapılan Jining
Turizm Forumu’nun açılış
törenine de online bağlantıyla
katıldı. “Tarih boyunca Doğu ile
Batı’yı birbirine bağlayan şehir
olduk” diyen Başkan Soyer,
İzmir’i tüm yönleriyle tanıttı. 

Bu protokolle genç
istihdamı artacak
İzmir Büyükşehir Belediyesi Meslek
Fabrikası ile Ege Sanayicileri ve İş İnsanları
Derneği (ESİAD), gençlere daha fazla
istihdam yaratmak amacıyla işbirliği
yapacak. Buna ilişkin protokol, Belediye
Başkanı Tunç Soyer ve ESİAD Başkanı
Mustafa Karabağlı arasında imzalandı.
Protokol kapsamında anahtar ve yükselen
sektörler tespit edilerek aranan niteliklerde
işgücünün geliştirilmesi için mesleki
kurslar, girişimcilik yarışma programları,
yatırımcı buluşmaları düzenlenecek,
mentörlük desteği verilecek. 

Modaya yön veren üç 
fuar ekim ve kasımda
İzmir; 12-15 Ekim tarihleri arasında eş
zamanlı olarak 5. Fashion Prime İzmir -
Tekstil, Hazır Giyim Tedarikçileri ve
Teknolojileri Fuarı ile 2. Fashion Tech İzmir
- Hazır Giyim, Konfeksiyon ve Tekstil
Makineleri, Tekstil Baskı Teknolojileri
Fuarı’na; 22-25 Kasım tarihleri arasında ise
IF Wedding Fashion İzmir - 16. Gelinlik,
Damatlık ve Abiye Giyim Fuarı’na ev
sahipliği yapacak. Dev organizasyonların
tanıtım toplantısı, İzmir iş dünyasının 
önde gelen isimleri ile sektör temsilcilerinin
katılımıyla Tarihi Çukur Han’da düzenlendi.
Ekonomiye can veren fuarların kent 
için hayati önemde olduğunu vurgulayan
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Tunç Soyer, “2019 yılına kadar yılda 
10-11 fuar düzenlenen İzmir’de bu yıl 34
fuara ev sahipliği yapıyoruz. Sektörleri
büyütmeye, uluslararası arenalarda
tanıtmaya devam edeceğiz” dedi. 

Altın bilezikler 
Büyükşehir’den
İzmir Büyükşehir Belediyesi, işgücü
potansiyelini artırmak ve kalifiye personel
yetiştirmek amacıyla Meslek Fabrikası
kurs merkezlerinin sayısını 13’ten 26’ya
çıkarmıştı. Kentin dört bir yanındaki
merkezler, başta gençler ve kadınlar
olmak üzere her yaş grubundan 
yurttaşa farklı alanlarda meslek
edindiriyor. Son olarak Kadın Giysileri
Dikimi ve Yaş Pasta Yapımı kurslarını
bitiren 28 kişiye daha Milli Eğitim
Bakanlığı onaylı sertifikaları törenle verildi.

Soyer: Sağlıkta 
marka kent olabiliriz
Sağlık kuruluşları ve Hürriyet Gazetesi
işbirliğiyle düzenlenen Sağlık Turizmi
Zirvesi’nde konuşan İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Tunç Soyer, kentin,
sağlıkta marka kent olabilecek potansiyele
sahip olduğunu söyledi. Tıp biliminin en
büyük isimlerinden Galen’in ve tıbbın
logosu çift başlı yılanın bu topraklardan
çıktığına dikkat çeken Başkan 
Soyer, başarı için birlik ve ortak akıl
gerektiğini vurguladı, “El ele vermek
mecburiyetindeyiz. Bunu yapabilirsek
aydınlık bir gelecek bizi bekliyor” dedi.

Üç binaya, TSE’den
‘yeşil enerji’ belgesi
Enerji ihtiyacını yenilenebilir kaynaklardan
sağlamak için İZENERJİ bünyesinde
İZETAŞ şirketini kuran, yenilenebilir enerji
kaynaklarından üretilen elektriği kullanan
ve elektrik bütçesinden yüzde 22 tasarruf
sağlayan İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Türkiye’de TSE onaylı Enerji Yönetim
Sistemi (ISO 50001) belgesi alan ilk kamu
kurumu oldu. Ahmed Adnan Saygun
Sanat Merkezi, Buz Sporları Salonu ve
Buca Sosyal Yaşam Kampüsü ISO 50001
Belgesi’ni almaya hak kazandı. ISO 50001
Enerji Yönetim Sistemi ile enerji
tüketimlerinin düzenli izlenmesi ile takip
edilmesi, kayıt altına alınması, tüketimi
azaltmak için tasarruf yöntemlerinin
araştırılması sağlanacak. Büyükşehir, 
diğer binalarını da enerji yönetim sistemine
dahil etme çalışmalarını sürdürüyor. 

Kimler katılacak?
Fuara; kara, deniz, hava ve demiryolu

lojistik firmalarının yanı sıra,
depolama, prefabrik üretim, soğuk

zincir, bilgi teknolojileri ve
otomasyon, e-ticaret servis

sağlayıcıları, akaryakıt, taşıma
araçları, yük taşıma ekipmanları,

banka, sigorta, gümrükleme alanında
faaliyet gösteren firmalar, liman

işletmecileri, sektördeki sivil toplum
kuruluşları ve sektörel yayıncı

kuruluşlar katılacak.



İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı
İZENERJİ şirketinin, hissedarı olduğu Çeşme’deki
Oasis Aquapark, yaz sıcaklarında yurttaşların gözde
mekânlardan biri oldu. Ege Bölgesi’nin en büyük su
parkı işletmesi olan tesiste her yaş grubuna göre
havuz bulunuyor. Dalga havuzunun yanı sıra tesiste
toplam bin 300 metrekarelik büyük havuz, jakuzi
havuzu, çocukların sınırsızca eğlendiği Aqua
Tower, 0-3 yaş grubu çocuklar için özel olarak
tasarlanan çocuk dünyası ve korsan gemisi olmak

üzere beş havuz hizmet veriyor. 
Türkiye’de benzeri olmayan uzay temalı

“Space Race” botlu kaydırağın da yer aldığı parkta
her yaş grubuna uygun kaydırak bulunuyor.
Aquatube, body slide, rafting slide, wide slide,
space hole, looping rocket, black hole olmak üzere
toplam dokuz su kaydırağı, özellikle gençlerin
büyük beğenisini kazanıyor. Ayrıca konuklar tesiste
gün boyu dart, ayak dartı, frizbi, boccia, dans show
ve zumba etkinlikleri ile keyifli vakit geçiriyor.
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Yayın Türü: (Yerel Süreli) Yayın Aralığı (Ayda Bir) 

Mahiyeti: (Haber Bülteni) Yönetim Yeri: İzmir Büyükşehir
Belediyesi Konak İZMİR Tel: 0 232  293 14 28  Tel: 0 232 293 14 07
Baskı: İhlas Gazetecilik A.Ş. Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7
Tel: 0 232  483 96 60  Baskı Tarihi: 29 Temmuz 2022 Cuma
*İzmİr Büyükşehİr Beledİyesİ’nİn yayın Organıdır.

Temmuz 2022

Eğlencenin yeni adresiEğlencenin yeni adresiEğlencenin yeni adresiEğlencenin yeni adresiEğlencenin yeni adresi

OASİS AQUAPARKOASİS AQUAPARKOASİS AQUAPARKOASİS AQUAPARKOASİS AQUAPARK
İZENERJİ, Çeşme Belediyesi ve İzmirli yatırımcıların ortaklığıyla Çeşme Alaçatı’da
kurulan Oasis Aquapark, eğlenceli serinliğin yeni adresi oldu. Tesis, açıldığı 
11 Haziran’dan bu yana binlerce kişiyi ağırladı

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
çevre yatırımları, mavi bayraklı 
plaj sayısını da artırıyor. 

Son olarak beş halk plajı daha mavi
bayrak almaya hak kazandı. 2019’da 
19 olan mavi bayraklı halk plajı 
sayısı böylelikle 36’ya çıktı. 

Özel tesisler de dahil olmak üzere
kentteki mavi bayraklı plaj sayısı ise 66
oldu. Mordoğan’daki Ardıç Plajı’na
Mavi Bayrak çekilmesi törenine katılan
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Tunç Soyer, “Güvenli ve temiz
plajlarımızla dünyanın her yerinden
gelecek turistler için hazırız” dedi. 

İzmir Marina, ödülü korudu
İzmir Büyükşehir Belediyesi

tarafından 2020 yılında yenilenerek
halkın kullanımına sunulan İzmir
Körfezi'ndeki tek marina olma 
özelliğini taşıyan İzmir Marina, geçen
yıl aldığı Mavi Bayrak’ı korudu. 
İç körfeze en yakın halk plajı olan
Güzelbahçe Belediyesi 2. Liman 
Halk Plajı’nda Mavi Bayrak var.

Mavi bayraklı plaj 
sayısı 66’ya çıktı
Mavi bayraklı plaj 
sayısı 66’ya çıktı
Mavi bayraklı plaj 
sayısı 66’ya çıktı
Mavi bayraklı plaj 
sayısı 66’ya çıktı
Mavi bayraklı plaj 
sayısı 66’ya çıktı

Temiz ve kaliteli
hizmet

10.00 - 18.00 saatleriarasında haftanın yedi günühizmet veren tesiste zenginmönüye sahip kafeterya dabulunuyor. Üç yaş altındangiriş ücreti alınmıyor. 4-12yaş grubu 160 TL, 13 yaş veüzerindekiler ise 200 TL girişücreti ödüyor.

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ne bağlı İZDENİZ
Genel Müdürlüğü, deniz
turizmine ivme kazandıracak
İzmir-Midilli gezilerini başlattı.
İhsan Alyanak yolcu gemisi,
her cuma saat 09.30’da İzmir
Alsancak Limanı’ndan
kalkıyor. Gemi ve yolcuları iki
gece Midilli’de konakladıktan
sonra pazar akşamları 17.30’da dönüşe
geçiyor. İzmir-Midilli turlarının biletleri
bilet.izdeniz.com.tr adresinden online

olarak satışa sunuluyor. Ayrıca
İzmir Alsancak Limanı’nda
açılan İZDENİZ satış ofisinden
de elden bilet alınabiliyor. Midilli
turlarından, yeşil pasaportu ya
da Schengen vizesi olan
yurttaşlar yararlanıyor. 
Gidiş-dönüş bilet ücreti 85
Euro, tek yön bilet ücreti ise 
50 Euro olarak belirlendi. 

7-12 yaş grubu çocuklar için yüzde 50
indirim uygulanıyor. 0-6 yaş grubu 
çocuklar ise ücretsiz seyahat edebiliyor.

Hafta sonu Midilli gezisine ne dersiniz?Hafta sonu Midilli gezisine ne dersiniz?Hafta sonu Midilli gezisine ne dersiniz?Hafta sonu Midilli gezisine ne dersiniz?Hafta sonu Midilli gezisine ne dersiniz?
İZDENİZ Genel

Müdürlüğü, hafta
sonları Midilli

seferlerini başlattı.
Her cuma

Alsancak’tan kalkan
yolcu gemisi, pazar

akşamları kente
dönüş yapıyor

Sporda fırsat eşitliği ilkesi kapsamında
İzmir’in dört bir yanına açılan portatif
havuz sayısı artıyor. Geçen yıl üç 
portatif havuzda eğitim veren İzmir
Büyükşehir Belediyesi, bu kez yedi
havuz birden kurdu. Konak, Bornova,

Beydağ, Menemen, Kiraz ve Çiğli’deki
havuzlarda yüzme eğitimleri başladı.
Havuzlardan yaz boyunca 6-13 yaş grubu
yaklaşık 10 bin çocuk yararlanacak.

İZDENİZ’in; hafta sonları Foça,
Mordoğan ve Urla’ya yaptığı geleneksel
yaz seferleri de İzmirliler için keyifli bir tatil
alternatifi sunuyor. Yolcu gemileri,
Karşıyaka-Konak-Mordoğan; Konak-
Güzelbahçe-Foça ve Karşıyaka-
Konak-Urla güzergâhlarında hizmet
veriyor. Bu yıl ilk kez Güzelbahçe-
Foça seferi de yapılıyor. Güzelbahçe’den
Foça’ya bir saat 15 dakikada
ulaşılabiliyor. Dış körfez seferleri 
4 Eylül’e kadar devam edecek.  Ayrıntılı
bilgi, www.izdeniz.com.tr’de...

Cumartesi ve pazar
yaz seferi keyfi var

İZSU Genel Müdürlüğü’nün
TÜBİTAK işbirliğiyle yürüttüğü
Oşinografik İzleme Projesi
kapsamında alınan su altı
görüntüleri Körfez’deki
iyileşmenin sürdüğünü ortaya
koydu. Su altı fotoğrafçısı
Murat Kaptan, körfezde ilk kez
görülen “Janolus cristatus”
cinsi kabuksuz deniz
salyangozunun fotoğrafını
çekerek Başkan Soyer’e hediye
etti. Bu türün sadece temiz
sularda yaşadığı belirtildi.
Başkan Soyer, “İzmir Körfez’i
hayata dönüyor. Biyolojik
çeşitlilik hızla artıyor” dedi.

Bisiklet turizmini geliştirme hedefiyle
Avrupa Bisiklet Rotası Ağı’na Türkiye’den
üye olan ilk yerel yönetim olan İzmir
Büyükşehir Belediyesi, Bergama-Efes
bisiklet rotasının Menemen güzergâhında
da çalışmalarını tamamladı. 27 kilometrelik
yeni  güzergâh, Büyükşehir Belediye
Başkanı Tunç Soyer’in de katılımıyla açıldı. 

Menemen’e bisiklet
turizmi dopingi

İzmir Körfezi’nde
bir ilk yaşandı
İzmir Körfezi’nde
bir ilk yaşandı
İzmir Körfezi’nde
bir ilk yaşandı
İzmir Körfezi’nde
bir ilk yaşandı
İzmir Körfezi’nde
bir ilk yaşandı

Çocuklar için yedi
portatif havuz açıldı

Bornova Aşık Veysel Rekreasyon
Alanı’nda faaliyet gösteren Havuz İzmir’de,
engellilere de yüzme
eğitimi veriliyor.
Salı, çarşamba,
perşembe ve
cuma günü
bire bir ve
grup
eğitimlerine
katılan engelli
çocuk ve
gençler, yüzme
dersleri sayesinde kas
gelişimlerini artırıyor. Detaylı bilgiye 293 61
00 telefon numarasından ulaşılabiliyor.

Yüzmeye engel yok

Doğal Yaşam’da
ziyaretçi rekoru
Doğal Yaşam’da
ziyaretçi rekoru
Doğal Yaşam’da
ziyaretçi rekoru
Doğal Yaşam’da
ziyaretçi rekoru
Doğal Yaşam’da
ziyaretçi rekoru
Çiğli Sasalı’daki İzmir Doğal
Yaşam Parkı, hafta sonlarını
evde geçiren çocuklu aileler
için keyifli bir gezi alternatifi…
Onlarca türden
yüzlerce
hayvanı, doğal
ortamlarında
barındıran
park, Kurban
Bayramı
tatilinde de
ziyaretçi
akınına uğradı. Dokuz günlük
tatilde toplam 70 bin 717 kişi
parkı ziyaret etti. Bayramın
dördüncü günü ise 9 bin kişi
ile ziyaretçi rekoru kırıldı.
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